



第十一届先进制造技术与应用材料国际学术会议 (ICAMMT 2025)

The 11th International Conference on Applied Materials and Manufacturing Technology

评优奖励通知

尊敬的各位专家学者：

您好！第十一届先进制造技术与应用材料国际学术会议 (ICAMMT 2025) 将于 2025 年 4 月 11-13 日在中国长沙召开。为了弘扬大会精神，拓宽研究思路，了解学术发展趋势，促进学术成果交流，本次会议将设置**优秀论文**、**优秀口头报告**评选环节，具体要求及评审规则如下：

1. 评选优秀论文：

- A. 2025 年 3 月 21 日前完成论文缴费及参会注册；
- B. 已注册缴费的论文，作者需线下参会并做口头报告；
- C. 优秀论文奖将由组委会专家针对论文质量等内容进行综合评选；

2. 评选优秀口头报告：

- A. 需线下参会并做口头报告；
- B. 大会嘉宾将针对报告内容的适用性、技术优势及创新性、PPT 展示情况、现场口语报告水平等内容进行综合评选；

奖励机制：

- A. 优秀论文：500 元奖金&证书
- B. 优秀口头报告：300 元奖金&证书

*奖项不重复叠加，会后凭获奖证书向会议老师领取奖金，最终解释权归 ICAMMT 2025 组委会





The 11th International Conference on Applied Materials and Manufacturing Technology (ICAMMT 2025)

评优奖励通知

Dear scholars :

The 11th International Conference on Applied Materials and Manufacturing Technology (ICAMMT 2025) is scheduled to be held in Changsha, China from April 11 to 13, 2025. In order to carry forward the spirit of the conference, broaden the research ideas, understand the academic development, and promote the exchange of academic achievements, the conference decide to set up an *Excellent Paper*, *Excellent Oral Presentation* selection process, the specific requirements and evaluation rules are as follows:

1. Evaluation Criteria of Excellent Paper

- A. Registration fee need to be paid before March 21, 2025.
- B. Authors need to attend and give a report at the offline conference.
- C. Expert reviewers of the committee will make a comprehensive evaluation and selection according to the quality of the paper.

2. Evaluation Criteria of Excellent Oral Presentation

- A. Authors need to attend and give a report at the offline conference.
- B. Conference guest will make a comprehensive evaluation and selection according to the content of the report, including the applicability, technical advantages and innovation, PPT performance, and so on.

Rewards

Excellent Paper: ¥ 500 CNY / person & Certificate

Excellent Oral Presentation: ¥ 300 CNY / person & Certificate

The presenters can redeem the award from the conference instructor after the conference with the award certificate.

*The final interpretation right of this file belongs to the ICAMMT 2025 Organizing Committee.

